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Årsberetning 2024 
 

for 
 

Fagforbundet 409 
 
 
 

Behandlet av årsmøtet den 29.01.2025 
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Innledning 
Fagforeningens årsberetning er fagforeningsstyrets rapportering til medlemmene på i 
hvilken grad styret har lykkes med å gjennomføre handlingsplanen.  
 

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 
 

Fagforeningsstyret Navn Honorar 

i kr 

På Valg: 

Leder Solveig Lilleskare 11000 Ja 

Nestleder Mai-Brit Vassnes 4000 Nei 

Opplærings- ansvarlig Elisabeth Ø Stokken 4000 Ja 

Kasserer Thomas Martin Larsen 7000 Nei 

Leder yrkesseksjon helse 
og sosial 

Svanhild Iren Noreide 4000 Nei 

Leder yrkesseksjon kirke, 
kultur og oppvekst 

 4000  

Leder yrkesseksjon 
samferdsel og teknisk 

 4000  

Leder yrkesseksjon 
kontor og administrasjon 

Margrete Utkilen 4000 Ja 

Styremedlem/Sekretær Sølvi Hausberg 4000 Ja 

Pensjonisttillitsvalgt Anne Margrete Njåstad 4000 Ja 

Ungdomstillitsvalgt Therese Mathisen 4000 Nei 

Fane 2 Ansvarlig Camilla Storebø 8000 Nei 

 
5% Frikjøp av leder trådte i kraft frå 12.12.2023 -Videreføres i 2024 
  

Representanter til forbundsregionens representantskap/regionsmøte 
  
Til Fagforbundet sitt Representantskap/regionmøte har fagforeningen hatt følgende 
representanter: 

• Solveig Lilleskare                                 Vara Thomas Martin Larsen 

• Mai Britt Vassnes                                 Vara: Svanhild Iren Noreide 
                                                               

 
 

Valgkomitéen 
Det var ingen valg komité i 2024. Årsmøtet i 2024 vedtok at styret fekk myndighet til å 
rekruttera inn nye medlemmer til styret. Dette har me gried å få til for ungdom og for 
Fane 2 ansvarlig. 
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Revisorer  
Til å revidere fagforeningens regnskap, har det vært følgende revisor: 
1: Mons Olav Økland   
 

Kontorforhold 
Fagforbundet eig 3 Pc’ar, kjøpt inn i -21, og -24.   
HTV i KS har tilgang til delte kontorlokaler i kommunehuset, dette blir nytta ved 
behov, men ikkje som fast kontorplass.  

 

Medlemsutvikling  
Fagforeningens 

vervemål: 
 

Vervemål totalt: Måloppnåelse:   

22 17   

Medlemstall totalt: Yrkesaktive totalt: 

01.01.23 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

319 319 181 179 

    

 Antall pensjonistmedlemmer 

  01.01.24 31.12.24 

  117 126 

    

Studenter/Elever Lærlinger: Permiterte: 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

7 8 9 6 7 9 

      

Antall yrkesaktive medlemmer i SHS Antall yrkesaktive medlemmer i SKA 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

109 105 13 13 

Antall yrkesaktive medlemmer i SKKO Antall yrkesaktive medlemmer i SST 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

45 49 14 8 

 

 

Møtevirksomheten 
Årsmøtet ble holdt 30.01.2024 i kantina på Kommunehuset. 
Møtet blei avslutta med Merkeutdeling, sosialt samvær og matservering. 
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Det er holdt 3 ordinære styremøter i 2024, ellers blir saker behandla fortløpande i vår 
digitale styregruppe.  
 
I mars kom Sigrun Bø Perez til Austevoll å holdt foredrag om oppgåvedeling på 
kulturbadet, foredraget var ope for alle yrkesgruppene i helse og me innviterte 
spesielt politikere, kommunalsjef og einingsledere. Oppmøtet var godt. 
 
2 stk deltok på Fylkesmøtet. 
2 stk på Tariff konferansen i sept 
Leiar har delteke på 1 regionalt leiarmøte. 
2 stk deltok på Arbeidsmiljø konferansen 
 
HTV deltok på 2 dagers Konferanse om Sjukefråvær som kommunen var påmeldt på 
digitalt.  
Fane 2 ansvarlig og leiar deltok på 2 dagers fane 2 opplæring. 
Fleire tillisvalgte har delteke på 2 dagers kurs/opplæring  
 
Dei blei delt ut påskegåver til alle yrkesaktive i 2024. 
 
Målsettinga for 2024 var å prioritera Tillitsvalgte ute på Arbeidsplassane, og å få på 
plass fleire Tillitsvalgte i Barnehagane våre. Status no er dessverre ingen tilltsvalgte i 
dei private barnehagane. 
 
Det blei planlagt et kurs om diabetes, dette blei det dessverre for få påmelde til slik at 
det blei utsatt til 2024 -det har ikkje blitt noke av dette året heller. 
 
2024 har vert eit år med mykje endring på mange fronter.  
Me i fagforbundet rusta oss til streik i kommunal sektor, og gjorde ein grundig innsats 
i fane 2 registeret.  
 
Austevoll ein av dei kommunane som kom aller dårligast ut i den nye 
inntektsfordelinga i Norge, sjølv om kommunen vår ikkje er fattig må det likevell 
sparast. 
  
Dei Tillitsvalgte og verneombuda i dei uike einingane i kommunen vil få meir arbeid 
og ansvar i alle prosessane som no er på gang i Austevoll Kommune.  
Det er spennande, viktig og ein veldig god mulighet til å vera med å påvirka utviklinga 
og vegen videre for kommunen vår.  
 
Å bedre trepart sammarbeidet står som mål i årsplanen for 2024-25.  
Der har me komme eit langt stykke framover, me blir innkludert, tatt med på råd og 
høyrt på i alle prosesser som foregår i kommunen.  
Det skal gjerast store innsparingar, slik at endringar i korleis me gjer ting og korleis 
tjenestetilbudet skal vera må sjåast på..  
Då er det slik at våre stemmer no blir etterspurt i dei ulike prosessane både av 
kommuneleiinga, men også av politikarane våre. Dei ser endelig nytta av samarbeid 
og å ha folk med på lag i staden for motsatt, og då må me jo alle berre bidra etter 
beste evne.  
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Det har også i 2024 blitt sendt blomsterhilsen til alle Fagforbundets Jubilanter med 
50,60,70,80,90 og 100 års dagar 
 

Pensjonistutvalget 

Utvalgets sammensetning: 

• Anne Margrete Njåstad  

• Ingrid Vågen Duesund 

• Solfrid Waage 

• Bente Marie Melingen 
 
 
 
   
 
 

 
 

Sted og dato 
 
 

 Fagforeningsleder  
 
 

  

   

   
Nestleder  Opplæringsansvarlig 

 
 

  

Kasserer 
 
 

 Leder yrkesseksjon kirke, 
kultur og oppvekst 

    
Leder yrkesseksjon helse 

og sosial 
 Leder yrkesseksjon kontor 

og administrasjon 
 
 

  

Leder yrkesseksjon 
samferdsel og teknisk 

 Pensjonisttillitsvalgt 

 
 

  

Ungdomstillitsvalgt  Styremedlem 
 
 

  

Styremedlem 
 

 Styremedlem 

   

Styremedlem 
 

 Styremedlem 
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Styremedlem 
 

 Styremedlem 

   

 
 


